

No.23, December 2017

Yuanpei University of Medical Technology Journal

CONTENTS

Kinetic Studies of the Inhibitory Effects of a Bauhinia purpurea Trypsin Inhibitor on Trypsin	Chih-Hung Hung, Hai-Lung Wang	1
Project to improved the rate of incomplete surgical apparatus at Central Supply Center	Shu-Hui Lin, Shu-Mei Wang Feng-Qiu Chen, Chiu-Hsiang Lee	12
Using the Optical Frustrated Total Internal Reflection Method with Otto Configuration to Study the Resonance Angle of the Plasma Wave to Peanut oil	Wen-Hung Chao, Shiou-Wen Chen Sheng-Sui He, Zhic-Heng Deng Cheng-Min Lee	23
A Study of Brain Responses in Automatic Processing Mechanism for Sound Stimuli on Different Regions	Ci-You Lin, Yuan-Huei Huang Cheng-Min Lee, Wen-Hung Chao	31
Self-assembly of 3-D Lanthanum(III) coordination frameworks based on pyridine-3,5-dicarboxylate: synthesis and structure	Fwu-Ming Shen, Shie-Fu Lush	45

Published by Yuanpei University of Medical Technology

ISSN 1028-7086

元培學報 第二十三期 中華民國一百零六年十二月 Yuanpei University of Medical Technology Journal No.23, December 2017

元培學報

第二十三期

目次

● 洋紫荊胰蛋白酶抑制劑對胰蛋白酶抑制作用之動力學研究	洪志宏、王海龍	1
● 降低供應中心手術盤包不完整率	林淑惠、王淑美 陳鳳秋、李秋香	12
● 利用受挫式內部全反射法搭配 Otto 組態激發表面電漿波對花生油之共振角檢測	趙文鴻、陳秀文 何昇遂、鄧智承 李正民	23
● 聲音刺激下大腦不同區域之自動處理機制反應之研究	林祈佑、黃元惠 李正民、趙文鴻	31
● 鐳(III)金屬在含吡啶-3,5-雙羧酸根自我組裝三維配位結構：合成及結構	沈福銘、駱詩富	45

元培醫事科技大學 編印

中華民國一百零六年十二月